

香港青年協會青樂幼稚園 / 青樂幼兒園(油麻地)

The Hong Kong Federation of Youth Groups Ching Lok Kindergarten(Yaumatei)/ Ching Lok Nursery(Yaumatei)
2024/25 學年入學申請表 Application Form for Admission in the School Year 2024/25

甲部：幼兒個人資料

Part A: Child's Particulars

中文姓名 Name in Chinese		性別 Sex	<input type="checkbox"/> 男 M <input type="checkbox"/> 女 F		相片 Photo
英文姓名 Name in English		家中常用語言 Spoken language at home	<input type="checkbox"/> 廣東話 Cantonese <input type="checkbox"/> 英語 English <input type="checkbox"/> 普通話 Putonghua <input type="checkbox"/> 其他 Other: _____		
出生日期 Date of Birth	____/____/____ (日/月/年) (d/m/y)	年齡 Age			
出生證明書編號 Birth Certificate No.		出生地點 Place of Birth			
住址 Home Address					
通信地址 Correspondence Address	(如與住址相同, 不需填寫。) (Please leave blank if it is the same as the address.)				
住宅電話 Home Telephone		手提電話 Mobile No.		電郵地址 Email Address	
申請班級 Applying for Class	<input type="checkbox"/> 幼苗班(N1)		<input type="checkbox"/> 幼兒班(K1)		<input type="checkbox"/> 低班(K2) <input type="checkbox"/> 高班(K3)

乙部：家庭成員資料

Part B: Profile of Family Members

與申請人關係 Relationship with applicant	中文姓名 Name in Chinese	英文姓名 Name in English	身份證號碼 HKID No. (首 4 字元 First 4 characters 如 e.g. Y123xxxx)	學歷 Academic Qualification	職業 Occupation	聯絡電話 Mobile No.

注意事項 / Remarks :

- 此表格只供輪候之學生及入學學生之家長 / 監護人自願填寫, 台端所提供之資料, 只供本校作為申請入讀之用。未獲取錄者或自動放棄學位者之個人資料將被銷毀。根據個人資料(私隱)條例, 申請人有權要求查閱、更正及更新其個人資料。如有查詢, 請與本校聯絡。
This application form is to be filled by parents/guardians of the applicants voluntarily. The above information given to Ching Lok Kindergarten is for admission enrollment only. After completion of the application procedures, personal data of those not being shortlisted or given up the enrollment will be disposed of. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the right to access, correct and update their own personal data. Please contact our School for any enquiries.
- 請填妥入學申請表連同出生證明書副本、針卡副本 (封面及內容)、兩個已填妥地址及貼上\$2.2 郵票的回郵信封一併郵寄交回本校, 若提供資料不足, 入學申請將不獲處理。(如幼兒非於香港出生, 需額外繳交居港證明文件副本)
Please complete this Application Form and submit along with the Birth Certificate copy, Immunization Record copy (cover page and inner page) and 2 self-addressed HK\$2.2 stamped envelopes to our school. Applications without accurate and sufficient information or documentation will not be processed. (If the child was not born in Hong Kong, an additional copy of the right of abode is required)

本人確保所填寫及提交之資料真確無訛, 並已閱畢、明白及同意「注意事項」, 現簽署確認:

I hereby sign to confirm that the information and documents given are true and accurate. I have also read, fully understood and agreed the "Remarks".

家長/監護人姓名

Name of Parent/Guardian: _____

家長/監護人簽署

Signature of Parent/Guardian: _____

日期

Date: _____



香港青年協會
the hongkong federation of youth groups

香港青年協會屬下幼稚園
2024/25學年收生安排
幼兒班(K1)



2023年9月至11月申請人向教育局申請2024/25學年「幼稚園入學註冊證」

日期	事項	備註
2023年7月31日 – 10月31日	統一派表	家長可親身到校索取入學申請表格 或到以下網址 clymt.hkfyg.org.hk 下載表格
2023年8月1日 – 10月31日	申請入學需遞交以下文件 1. 申請表格 2. 出生證明書副本 3. 針咭副本（封面及內容） 4. 相片1張（貼在表格上） 5. 回郵信封2個 （貼上\$2.2郵票及註明地址）	- 家長可親身到校/郵寄/網上報名 遞交入學申請表格 - 2023年9月起接受網上報名 屆時請留意學校網頁 * 若資料不足，入學申請將不獲處理
2023年10月21日(星期六)	學校簡介會 發信通知面見日期及時間	如未能出席學校簡介會，將郵寄信件通知面見日期及時間
2023年11月11日(星期六)	面見新生	家長需繳交報名費\$40（不設退款）
2023年11月13日 – 17日	通知申請人面見結果	郵寄信件通知
2024年1月4日 – 6日 * 詳情再與家長聯絡	統一註冊日	家長需要繳交註冊費\$1,570及幼稚園入學註冊證（正本） *已繳交之註冊費，恕不退還
2024年1月底	通知及辦理後備生註冊手續	以電話形式通知家長
2024年5月18日(星期六)	新生家長會	

收生準則

- 於新學年9月開課時，入讀幼兒班(K1)的幼兒已足2歲8個月或以上
- 優先取錄於本校就讀之幼苗班(N1)幼兒
- 幼兒於面試當日之表現
- 家長認同本會的辦學理念
- 居住於本區，符合就近入學的原則
- 有需要家庭

* 本校保留收生之最終決定權

注意事項

- 若2024/25學年未能取錄 貴子弟，其入學申請表將會自動取消。
- 由於學位有限，並非所有符合收生準則的申請人均會獲取錄。
- 若家長於註冊後決定為子女轉校或放棄學位：
 1. 註冊費用將不獲退還
 2. 請以書面通知本校
- 惡劣天氣安排：倘若天文台於當日發出八號風球、黑色暴雨警告訊號或教育局宣佈全港幼稚園停課，家長簡介會及面見日將會取消及延期，學校將另行通知有關安排。

青樂幼稚園(油麻地) 青樂幼兒園(油麻地)

九龍油麻地渡船街28號寶時商業中心地下及一樓

電話：2385 6868 傳真：2385 6630 電郵：cl-ymt@hkfyg.org.hk

修訂日期：二零二三年九月十九日



2024/25 Admission Arrangements for K1

Applicants apply for EDB "2024/25 Registration Certificate" from September to November 2023

Date	Procedure	Remarks
31st July - 31st October, 2023	Distribution of admission application	Parents could obtain form from school in person or download the application form at the school website. website: clymt.hkfyg.org.hk
1st August - 31st October, 2023	The following documents are required to apply for school admission : 1. Application form 2. Photocopy of birth certificate 3. Photocopy of immunization record (cover page & inner page) 4. A recent color photograph (attaching on the form) 5. 2 self-addressed HK\$2.2 stamped envelopes	Submit application form and required documents in person / by post / online. The online application would be available in September 2023. Please visit our school website for any updates. *Application form for admission will not be processed for inadequate documents.
21th October, 2023 (Saturday)	School Briefing Session Notification letter for interview details	Notification letter for interview details would be sent by post if parent cannot attend the School Briefing Session.
11th November, 2023 (Saturday)	Interview Day	A non-refundable application fee of \$40 would be collected whether the application is successful or not.
13th - 17th November, 2023	Announcement of Admission Results	Notification letter of admission results would be sent by post.
4th - 6th January, 2024 * Parents would be informed of further details	Centralised registration dates	Parents are required to submit the original copy of the "2024/25 RC" and pay the registration fee (\$1,570) in order to complete the registration for their child. *The registration fee would not be refunded.
At the end of January, 2024	Registration for students on waiting list	Parents would be informed by phone call.
18th May, 2024 (Saturday)	Parent Seminar	

Admission Criterias

- Child aged at or above two years and eight months by the start of the school year (i.e. 1st September).
 - Students who are studying in N1 class at our school for the school year 2023/24 will have the priority for 2024/25 K1 class entrance.
 - Interview performance will be considered.
 - Parents share the same vision, mission, values and teaching philosophy with school.
 - Priority will be given to students living in the same district.
 - Needy families.
- * We reserve the right to make final decision of the student admission.

Remarks

- * The application form would be automatically cancelled if the applicant is not considered to enroll in school year 2023/24.
- * Due to limited admission quota, eligible applicants do not assure admission.
- * If parents wish to change school or give up after registration:
 1. The registration fee would not be refunded.
 2. Give a written notice to the school.
- * Bad Weather Arrangement: Parent Seminar and Interview Day will be cancelled or postponed if Typhoon Signal No.8 (or above), or Black Rainstorm Warning Signal is issued.